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Ši SNAIGĖ „Art Galery“ kolekcija skiriama tiems, kurie ieško originalumo vi-
sose gyvenimo srityse bei turi ypatingus reikalavimus ne tik virtuvės interje-
rui, bet ir šaldytuvui. Pasirinkę jums patinkantį šaldytuvo dizainą jūs sukursi-
te ypatingą atmosferą savo namuose, pradžiuginsite savo šeimos narius bei 
nustebinsite svečius.

Originalumą kuria aukštos kokybės sertifikuota lipni plėvelė, pritaikyta  
šaldytuvui bei padengta specialia medžiaga saugančia nuo įbrėžimų. Jei 
kada nors panorėsite turėti įprastą šaldytuvą tą lengvai galėsite padaryti 
nuplėšę plėvelę.

Šaldytuvas su lipduku nereikalauja jokios papildomos priežiūros. Jis valo-
mas drėgna šluoste nenaudojant abrazyvinių medžiagų. Lipdukas tarnaus 
ne mažiau kaip 3-5 metai, jei nebus lupinėjamas ar kaip nors kitaip mecha-
niškai gadinamas.

Jei lipdukas atsibos ar pasikeis virtuvės interjeras, jį visada galima nuplėšti. 
Šaldytuvo paviršius nuplėšus lipduką nenukentės. Jei liko lipduko likučių, 
jie nuvalomi vaitspiritu arba specialiu skysčiu, skirtu lipdukų nuėmimui.

This SNAIGĖ “Art Gallery“ collection is for those who search for uniqueness 
in all aspects of life and those who pose specific requirements not only on 
the interior of the kitchen but on the refrigerator, as well. After having cho-
sen a refrigerator design you like you will create a peculiar atmosphere in 
your home, your family members will thrive with joy and the guests also will 
be taken aback.

The uniqueness is created by premium quality certified adhesive film, which 
is designed for refrigerators specifically and it is coated with special scratch 
– proof material. If you ever feel like having an ordinary refrigerator, you can 
easily have it by ripping the special film off.

Refrigerator with a sticker does not require any additional maintenance. It 
shall be cleaned using a wet cloth without abrasive agents. The sticker will 
serve for at least 3-5 years, if it is not detached or mechanically damaged.

If the sticker bothers you, or the kitchen interior changes, it can always be 
removed. The refrigerator surface will not be damaged after removal of 
sticker. If some pieces of sticker left, they can be removed using white spirit 
or other special liquids designed for removal of stickers.

Эта коллекция «Арт-галерея» Snaige предназначена для тех, кто ищет 
оригинальность во всех сферах жизни, кто предъявляет исключитель-
ные требования не только к кухонному интерьеру, но и к холодильни-
ку. Выбрав понравившийся Вам дизайн холодильника, Вы создадите 
особую атмосферу в Вашем доме, порадуете членов Вашей семьи и 
удивите гостей.

Оригинальность создает высококачественная сертифицир
ванная самоклеющаяся плёнка, нанесённая на холодильник и покры-
тая специальным материалом, предохраняющим её от царапин. Если 
когда-нибудь Вы захотите иметь обыкновенный холодильник, Вы легко 
сможете это сделать, просто удалив плёнку.

Холодильник с наклейкой не требует никакого дополнительного ухода. 
Он моется влажной тряпкой без использования абразивных веществ.
Наклейка прослужит Вам не менее 3-5 лет, если ее не обдирать или не 
подвергать другим механическим воздействиям.

Если наклейка Вам надоест, или изменится интерьер кухни, ее всегда 
можно отклеить. В результате удаления наклейки поверхность холо-
дильника не пострадает. Если на поверхности останутся остатки на-
клейки, их можно убрать, используя уайт-спирит или другие специаль-
ные жидкости, предназначенные для удаления наклеек.
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